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Dag og år

17. august 1994 
:cl. 19.00

2 .

Revisionsberetninger nr. 79. 80, 81 
og 82

J. nr. BK 00.01K01

Kommunernes Revisionsafdeling frem
sender :

1)
Revisionsberetning nr. 79 - revision 
af boligstøtteregnskaberne for året 
1993 .
Den udførte revision har ikke givet 
anledning til bemærkninger. 
Beretningen vedlægges.

2) t
Revisionsberetning nr. 80 - revisi
onsbesøg i perioden fra 4. til 27. 
maj 1994.
Den udførte revision har ikke givet 
anledning til bemærkninger. 
Beretningen vedlægges.

3 )
Revisionsberetning nr. 81 - revision 
af de sociale regnskaber for året 
1993 - områder med statsrefusion. 
Administrationens bemærkninger ved
lægges .
Beretningen vedlægges.

/Uaa

/VUA4 åod'lsHV /

4 )
Revisionsberetning nr. 82 - revision 
af de sociale regnskaber for året 
1993 - områder uden statsrefusion. 
Administrationens bemærkninger ved
lægges .
Beretningen vedlægges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
9. august 1994 alle fire revisionsbe
retninger til godkendelse. 
Administrationens bemærkninger til 
beretning nr. 81 og 82 anbefales 
ligeledes.
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3 .
Fortegnelse over offentlige stier 
J.nr. TF 05.01.00P07
Der fremlægges udkast til ny forteg
nelse over offentlige stier i Skibby 
kommune.
Fortegnelsen er senest revideret i 
1971.
Fortegnelsen indeholder de stier, der 
var offentlige stier pr. 1 januar 
1971 samt alle stier der ifølge byrå
dets beslutninger er optaget eller 
anlagt som sådanne i perioden 1. ja
nuar 1971 til 1. januar 1994. 
Fortegnelsen indebærer ikke omklas
sificering af offentlige stier til 
private stier.
De i fortegnelsen med M........."
navngivne stier er arbejdsnavne der 
ikke er fastlagt officielt. 
Fortegnelsen har været offentligt 
fremlagt i perioden 22. februar - 
5. april 1994
Der indkom 1 henvendelse (person
lig) til forvaltningen angående en 
tidligere sti fra Oldvejen til Fers
lev skole, og fra Skibby Old til 
Svanholm Allé.
Den førstnævnte sti findes på de gi. 
målebordsblade, men er udgået på 
luftfoto fra 1969 og fremgår heller 
ikke af tingbog eller matrikelkort. 
Den anden sti var en privat sti, som 
er oppløjet i 1990, og hvor spørgsmå
let om evt retablering i mangel af a
nerkendelse af færdselsret for 3die 
mand er henvist til domstolene.
Når fortegnelsen er stadfæstet bør 
det overvejes at navngive i hvert 
fald de stier, der ikke løber i for
længelse af navngivne veje.Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 29. juni 1994, at udkastet 
til fortegnelse stadfæstes uændret. 
Miljø- & teknikudvalget optager 
spørgsmålet om evt. navngivning til 
behandling.Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
9. august 1994 miljø- og teknikudval
gets indstilling.
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4.

Endelig vedtagelse af spildevandsplan 
1994-1998

J.nr. TF 06.00.05P15

Skibby kommunes forslag til spilde
vandsplan 1994-1998 har været til of
fentlig høring i perioden 26. april 
til 22. juni 1994.
Der er indgået 2 skriftlige kommen
tarer/ indsigelser til forslaget. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen. 
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 29. juni 1994, at spilde
vandsplanforslaget vedtages endeligt 
med følgende ændringer/præciseringer: 
D6 Sønderby, side 21 
Regn- og spildevandet opsamles i en 
pumpestation beliggende på henholds
vis matr. nr. 6-bk og 6-bl Sønderby 
by, Selsø Sogn.
D6 Sønderby, side 25 
Alternativt kan der indrettes nyt 
bassinanlæg øst for sommerhusom
rådet .
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
9. august 1994 miljø- og teknikudval
gets indstilling.
Steen Berthelsen indtager særstand
punkt .
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5.

EU-udbud af rådgivningsydelser

J.nr. TF 06.00.00P35

Udbud og tilbud på rådgivningsydel
ser blev udbudt efter EF"s udbudsreg
ler for tjenesteydelser, hvorefter 
der først afholdes prækvalifikation 
og efterfølgende licitation. Licita
tion blev afholdt den 15. juni 1994. 
Projektet var opdelt i 4 delprojekter 
som følger:

Delprojekt A: Udbygning af Hyllinge- 
riis renseanlæg.

Delprojekt B: Separering af Sønderby 
samt hovedledning Søn- 
derby/Østby- Hyllinge- 
riis.

Delprojekt C: Separering af Skibby.

Delprojekt D: Hovedledning Skibby-
Hyllingeriis og kloake
ring af Manderup samt 
Røgerup.

Resultatet af licitationen fremgår af 
vedlagte indstillingsbilag. Vuderin- 
gen af de indkomne tilbud var struk
tureret efter EF"s regler med "det 
mest økonomisk fordelagtige tilbud" 
som udvælgelseskriterie, som var op
lyst i udbudsmaterialet. Den foretag
ne vudering har resulteret i, at til
bud fra det rådgivende ingeniørfirma 
Rambøll, Hannemann & Højlund A/S 
(RH&H) på henholdsvis delprojekt A= 
renseanlæg samt på delprojekterne B,C 
og D, alle er vuderet som mest økono
misk fordelagtige tilbud. Da RH&H 
endvidere har afgivet et alternativt 
tilbud - hvor alternativet alene be
står af et fradrag på kr. 375.000,00 
excl. moms, på en samlet overdragelse 
af alle 4 delprojekter - indstilles 
dette alternative tilbud. 
Indstillingsbilag er vedlagt.

fortsættes....
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5 . Fortsat

Miljø- og teknikudvalaet anbefaler på 
mødet d. 1. august 1994, at der fore
tages en samlet overdragelse af alle 
4 delprojekter til Rambøll, Hannemann
6 Højlund A/S til en samlet overdra
gelsessum på kr. 4.223.000,- excl. 
moms.
Det indstilles, at delprojekt A udby
des i indbudt licitation, og at de 3 
øvrige delprojekter udbydes i offent
lig licitation.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
9. august 1994 miljø- og teknikudval
gets indstilling.
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7 .

Samordning af den kollektive trafik 
og de kommunale særkorsler i Horns
herred

J.nr. TF 13.05.0P20

Projektet så sin spæde begyndelse i 
marts 1992 og har på grund af de 4 
involverede kommuners forskellighed 
haft en lang og svær fødsel.
Det nuværende forslag er bl.a. et re
sultat af de kommentarer, der kom på 
og efter borgermødet i maj 1993, samt 
et grundigt samarbejde med de 3 sko
leledere .
Som det fremgår HT' s korte beskrivel
se af 7.4.94 vil ændringen koste kom
munen 826.000,- kr. Til sammenligning 
brugte vi i 1992 1.163.297,- kr til 
buskørsel og 273.930,- kr til taxa
kørsel .
HT oplyser i brev af 6.5.94, at et 
skolekort til samtlige elever kan 
modregnes i de 826.000,- kr.
For at køreplanændringerne kan træde 
i kraft pr. 1. august 1994, skal HT 
varsle sine entreprenører senest 1. 
juni. Fra HT*s side har man derfor 
brug for byrådets bindende tilsagn 
til, at kommunen vil gå ind i projek- 
tet. Det drejer sig ikke om en stil
lingtagen til placering af et enkelt 
stoppested eller flytning af enkelte 
afgangstidspunkter, da disse altid 
vil kunne justeres - men om byrådet 
føler sig overbevist om, at det er en 
god idé - at det kan fungere - at man 
kan leve med de fordele og ulemper, 
som ændringerne vil medføre.
Der ligger et foreløbigt køreplanfor
slag af 7.4.94 i sagen. Et revideret 
forslag fremsendes senere.
Der vil blive afholdt borgermøder i 
Ferslev og Skuldelev henholdsvis den 
16. og 17. maj 1994.
Miljø- og teknikudvalaet indstiller 
på møde den 18. maj 1994 følgende:
Udvalget anbefaler byrådet at gå ind

fortsættes....
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7. Fortsat

i projektet med de foreslåede køre
plansændringer og således, at skole
buskørslen integreres i HT*s kørsel 
med start den 29. september 1994. 
Byrådet anbefaler HT, at der sker 
korrektioner i køreplanforslaget vedr 
bolig/arbejdstedskørsel til Kyndby- 
værket og kørsel fra Vestområdet til 
gymnasium, handelsskole etc., kørsel 
til filmklub og skolebrug af Skibby- 
hallen.
Korrespondance til Hillerød bør for
bedres.
Telebussystemet skal markedsføres in
tenst og ønskes udbudt i licitation. 
HT meddeles, at byrådet gerne ser de 
nuværende skolebuschauffører søges 
ansat i "Partnerbus” som henholdsvis 
skolebuschauffør og som udlejet til 
en kommunal institutionsbus.
Byrådet forbeholder sig ret til efter 
et år at revurdere projektet og helt 
eller delvist at trække sig ud af 
projektet.
Byrådets behandling i juni-mødet af
venter tilbagemelding fra HT om kon
sekvenserne af beslutningerne i Hval
sø, Bramsnæs og Jægerspris kommuner. 
Venstres stillingtagen afventer by
rådets behandling.

Erhvervsrådet behandlede sagen mandag 
den 13. juni kl. 18.00.
Udtalelse herfra blev uddelt til øko
nomiudvalgets medlemmer, før sagens 
behandling.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. juni 1994, at kontrakten på sko
lebuskørsel forlænges med 1 år.
Denne periode bruges til, at der ud
arbejdes materiale til udbydelse af 
kørselen i licitation.
Det indstilles samtidig, at kommunen 
ikke overdrager skolebuskørselen til 
HT.
Kim Rockhill afventer sin stillingta
gen til byrådets behandling af sagen.

fortsættes ...




